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Ledamöter 

Moa Sahlin (S), ordförande 

Klas Wissman (M), vice ordförande 

Anita Jonsson (MP) 

Lars Bäck (V) 

 

Rådet har en vakant plats. 

 

 

Tjänstepersoner 

Kerstin Sandström, stadsdelsdirektör 

Sara Wrethed, avdelningschef stadsutveckling 

Pia Sundqvist, nämndsekreterare och sekreterare i rådet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

 

Ordförande Vice ordförande 
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§ 1  Godkännande av dagordningen, val av justerare och 

tid för justering 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av ordföranden och vice ordföranden fredag den 26 

januari och anmäls därefter till stadsdelsnämnden. 

 

§ 2  Uppdaterad balanslista 

Balanslistorna över aktuella respektive utförda uppdrag från 

nämnden uppdaterades – se bilaga 1 och 2.  

 

Beträffande punkt 1 i listan över aktuella uppdrag (bilaga 1) 

informerade förvaltningschefen om att årets demokratimedel 

framför allt kommer att delfinansiera aktivitetsparken Måsen, 

Mötesplats Fagersjö och den satsning på lokalt inriktat arbete för 

att förebygga och motverka kriminalitet och drogmissbruk bland 

ungdomar som nämnden fattade beslut om i december. 

Användningen av demokratimedlen bestämdes i nämndens beslut 

om verksamhetsplan 2018. 

 

När det gäller punkt 4 i samma lista, externa kommunikations-

insatser, berättade stadsdelsdirektören att det finns preliminära 

planer på en folder till alla hushåll med information om de 

verksamhetsområden som nämnden ansvarar för. Ordföranden 

föreslog att förvaltningen i foldern betonar hur en som invånare 

gör för att tycka om och påverka verksamheter eller närmiljön, 

vilka kontaktvägar och andra möjligheter som finns. 

 
§ 3  Rådets förslag om de nya uppdragen från nämnden 

om ungdomsrådet och ungdomsfrågor 

Vid stadsdelsnämndens sammanträde den 14 december förra året 

(§ 9) fick demokratirådet följande uppdrag:  

 

 Årligen arrangera ett möte med Farstas ungdomsråd 

 Återkomma till nämnden med förslag till hur minst ett av 

nämndens öppna forum ska behandla ungdomsfrågor 

 

Rådet bestämde att ordföranden Moa Sahlin kontaktar ungdoms-

rådet och hör med dem hur de ser på saken – först om de vill 
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träffa demokratirådet och hur ett möte i så fall skulle kunna 

läggas upp, sedan även om de vill delta vid ett Öppet forum om 

ungdomsfrågor.  

 

Om ungdomsrådet vill träffa demokratirådet kan samtalet då 

bland annat handla om hur ett Öppet forum med ungdomstema 

skulle kunna utformas. De båda råden – och hela nämnden – kan 

också behöva diskutera vilka förhoppningar man har på 

eventuella kommande kontakter och samarbete med varandra. 

 

Ordföranden rapporterar om sina kontakter med ungdomsrådet 

vid demokratirådets nästa sammanträde. 

 

§ 4  Nämndsammanträden och Medborgarforum 2018 

Förvaltningen föreslog att ett Medborgarforum arrangeras under 

våren, i Farsta strand tisdag den 20 mars klockan 18-20. Hösten 

kommer att präglas av valet och då föreslås inga forum. Rådet 

ställde sig bakom förslaget. 

 

Förvaltningen redovisade också sina sonderingar för att 

eventuellt kunna genomföra ett nämndsammanträde i Sköndal, 

den enda stadsdel där nämnden ännu inte hållit något 

sammanträde. En rekognosering behöver göras på plats i 

Sköndalsskolan innan det går att avgöra om lokalerna är 

lämpliga. Även här föreslår förvaltningen i så fall ett datum under 

våren, med tanke på höstens val. 

 

Ett ärende om nämndsammanträden och Medborgarforum 

planeras till nämndens marssammanträde. 

 

Inför nämndens sammanträde på internationella kvinnodagen den 

8 mars föreslog Moa Sahlin och Lars Bäck att Öppet forum ägnas 

åt något jämställdhetstema. Till exempel kan vi uppmärksamma 

att det var 20 år sedan Kvinnomaktutredningen presenterades, en 

utredning som föreslog den Jämställdhetsmyndighet som nu har 

inrättats. Även förvaltningens arbete med jämställdhets-

integrering skulle kunna presenteras. 
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§ 5  Beredning av ärenden till nämnden den 8 mars 

Demokratiundersökningen 2017 

Förvaltningschefen sammanfattade resultatet av förra årets 

demokratiundersökning i Stockholm, och även nedbrutet på 

stadsdelsområde Farsta. Svarsfrekvensen har varit låg, både totalt 

och i Farsta (42 respektive 44 procent), vilket innebär att 

felmarginalen i svaren blir stor, plus minus 6 procent. 

 

§ 6  Försöksverksamheten i Fagersjö 

 

a) Medborgarbudget Måsen 

Nya chefen för avdelningen för stadsutveckling, Sara Wrethed, 

rapporterade om den pågående omröstningen inom ramen för 

medborgarbudgeten om aktivitetsparken Måsen. Omröstningen 

avslutas nu på lördag och gäller vilken av tre olika 

klätterställningar och utegym som ska köpas in till parken. 

 

Sara berättade också att Sveriges Kommuner och Landstings 

nätverk Medborgarbudget – där nämnden är medlem – har sin 

nästa träff onsdag den 21 februari. Inbjudan kommer att skickas 

ut till gruppledarna och demokratirådet, så att nämnden kan 

fatta ett eventuellt beslut om uppdrag till några företrädare för 

nämnden vid sammanträdet den 1 februari. 

 

SKL kommer även att arrangera en internationell konferens 

på temat medborgarbudget i maj. Mer information kommer 

om det. 

 

b) Mötesplatsen 

Kerstin Sandström berättade vilken verksamhet som bedrivs 

just nu i lokalen och att förvaltningen funderar på hur den kan 

användas framöver. Inom kort är också utredningen om ett 

lokalt kulturhus klar. Rådet och nämnden kommer då att få 

information om resultatet. 

 

c) Rapport från samverkansgrupp den 22 november 

Moa Sahlin och Lars Bäck rapporterade från 

samverkansgruppens senaste möte den 22 november. 
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Gruppen tittade bland annat på Familjebostäders modell som 

har använts för att undersöka alternativa bostadsbyggnads-

planer för Fagersjö. Det informerades också lite om 

utredningen om ett lokalt kulturhus. 

 

Rådet föreslog måndag den 12 mars klockan 18.30 för 

samverkansgruppens nästa möte. 

 

§ 7  Övriga frågor 

Det fanns inget övrigt att ta upp. 

 
§ 8  Kommande sammanträden 

Demokratirådet håller sitt nästa sammanträde tisdag den 3 april 

klockan 16.15. Inga senare datum bestämdes. 

 


